

MF-CPM300 全自动冲孔机

Auto Cardboard Punching Machine



Main features

This model is applied for both thin paper and thick cardboard. It is used for punching the cover of notebook and calendar, etc. This model saves labors and enhance the production efficiency with auto paper or cardboard feeding, auto punching, auto collecting the products. Its unique rear collecting system delivers thick cardboard directly to the conveyor which prevent cardboard from curving. It is a very ideal equipment for calendar and notebook production.

主要功能

本机自动冲孔机是纸张、硬纸板封面冲孔的厚薄纸两用设备。可用于笔记本、日历覆膜纸、月历等的装订冲孔。该机自动送料、自动冲孔、自动收料，高效，节省人工。其特有的后部收纸转轮结构，可将厚板直接落入收料升降台或输送带上，避免厚板弯曲。

主要技术参数 Technical parameters:

型号	Model	MF-CPM300
电源	Power Supply	380V,3PH, 50HZ
最大纸张尺寸	Max Paper Size	420*300mm
最小纸张尺寸	Min Paper Size	140*60mm
冲孔厚度	Punching Thickness	0.5mm- 4mm
最大放纸高度	Max Paper loading thickness	500mm
最高速度	Max working speed	7200 times/hour
气压	Air compressor	4-6 bar
功率	Power	1.5 kw
机器尺寸	Machine Dimensions(L x W x H)	3100*2100*1400mm
机器重量	Machine Weight	1200KG

MF-APM430 全自动冲孔机

Fully Automatic Punching Machine



- ◎ New design
- ◎ High efficiency
- ◎ High-speed changing operation
- ◎ Extreme production
- ◎ An advanced motor to control driving technique
- ◎ The machine can be operated by one person in a limited space. And the highest speed will exceed 140,000sheet /70g in an hour.
- ◎ The applicable products are coil bindings, such as paper or plastic coil binding products ect.
- ◎ It is certified to work properly by continuing to feed papers from the upper of material shelf. The reverse function of overturn wheel will ensure products sequence, after producing in a process of symbol sequence. Easy work system, common operation and workers also can change the work size easily.
- ◎ It will be used widely and produce highly profit.

- ◎ 新型设计
- ◎ 易保养与维修
- ◎ 生产效率高
- ◎ 易操作
- ◎ 快速的变换操作
- ◎ 极高产能
- ◎ 先进的马达变频控制驱动技术
- ◎ 本机能在有限的空间内及一人轻松的操作下每小时冲孔高达140000张/70克
- ◎ 本机适用的产品为线圈装订产品，包括纸张或塑料制成的线圈装订产品等。

- ◎ 由置料架上方进纸持续的送纸，保证机器能平稳正确工作，在有标号顺序产品的生产过程中，翻转轮的反转功能可准确的确保产品的次序性。在冲孔生产前，简易的作业系统普通的操作人员也能轻而易举的变换工作尺寸。
- ◎ 适用范围更广，生产效率更高。

主要技术参数 Technical Parameters

型号	Model	MF-APM430
电源	Power Supply	380V/3 PH/ 50HZ
最大冲孔纸张	Max Punching Paper	430 x 350mm
最小冲孔纸张	Min Punching paper	145 x 100mm
最大叼纸厚度	Thickness of Layers Up To	3mm
整机功率	Power	3.0kw
适用纸张	Suitable Paper	45-600g
最高冲孔速度	Speed	80-100cycles / min
机器外形尺寸(长 x 宽 x 高)	Machine Dimensions(L x W x H)	2200 x 1300 x 2000mm
机器重量	Machine Weight	1350kg